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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/18-01/02 

URBROJ: 2186/012-02/05-18-2 

 

Ivanec, 9. veljače 2018. 

 

Z A P I S N I K 

od 9. veljače 2018. godine 

 

sastavljen na 9. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj vijećnici, 

Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

Započeto u 18,30 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Brezovec Klaudija, Canjuga Mario, Đula Zdenko, Đuras Zdenko, Friščić 

Ljubica, Grđan Josip, Hudoletnjak Stjepan, Patekar Dalibor, Prašnjak Danica, Sedlar 

Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, Vidoni Nikola, Vlaisavljević Daniel. 

Izostanak su opravdali: Debeljak Vladimir, Golubić Milena, Grudiček Miljenko, Sever 

Domagoj. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Branko Putarek – 

zamjenik gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, Maja 

Darabuš – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – Poslovna zona Ivanec d.o.o., 

Mladen Stanko – Ivkom d.d. Ivanec, Katica Levanić – vijećnica Županijske skupštine. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća, konstatira da je 

nazočno 13 vijećnika od ukupno 17 izabranih vijećnika, potrebna većina, te će se 

donositi pravovaljane odluke.  

Za sjednicu predlaže dnevni red primljen uz poziv, s obzirom da predlagatelj niti 

nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

Svih 13 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednica 

konstatira da je jednoglasno, sa 13 glasova „za“, usvojen sljedeći 
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D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

 

1. Izmjene i dopune Statuta Grada Ivanca 

 

Aktualni sat 

Pitanja i prijedlozi vijećnika: 

1. Dalibor Patekar: Kada će Grad Ivanec izraditi  Detaljan plan uređenja ivanečkog 

groblja, kako ne bi bio jedan od rijetkih gradova koji nemaju DPU groblja? 

 

2. Daniel Vlaisavljević: Kad bi se mogla održati prezentacija vezana uz 

nadstrešnicu na groblju?  
 

3. Zdenko Đuras: Pitanje u vezi gradskih prostorija NK Mladost Margečan. Pitanje 

krovišta, znam da je bilo u planu, da li ima kakvih informacija da li se bude išlo 

u renoviranje? 

 

4. Danica Prašnjak: Htjela bih pohvaliti gradsku čistoću, održavanje čistoće ulica 

u ovo vrijeme snijega. Pohvaljujem dobru organizaciju, očišćeni su svi kolnici, 

nogostupi i ugibališta. To je vrijedno pohvale jer rijetko kad je sve bilo tako dobro 

očišćeno. 
 

5. Ljubica Friščić: Imam pitanje od nekolicine naših građana u vezi Muzeja 

planinarstva. Pojedinci su došli pogledati izložbu, a ne piše na vratima radno 

vrijeme. Mole da bi se istaknulo na vratima radno vrijeme u koje bi se mogle  

izložbe posjetiti i ukoliko je u Muzeju  izložba da se napiše i koliko dana traje ta 

izložba, da li je to tjedan dan ili koliko  bi se moglo pogledati taj postav izložbe. 

Još se žale stariji građani, da izložba tih izloženih predmeta je većinom gore, u 

gornjoj sali, da li bi se moglo i dolje složiti jer se teško penju po stepenicama. 

 

6. Zdenko Đula: Zanima me, prvenstveno se odnosi na Odjel za komunalne 

poslove, da li postoji neka strategija Grada Ivanca vezana uz sve veći broj 

zapuštenih parcela koje se nalaz u samom naselju. Da li se šalju kazne, da li se 

postupa samo po prijavama ili postoji neka procedura za to kako se boriti protiv 

sve većeg broja zapuštenih parcela. 
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7. Mario Canjuga: Od strane mještana na području zaseoka Stančići ima nekoliko 

upita vezano uz mogućnost izgradnje kanalizacije u njihovom zaseoku. U 

prvotnoj fazi kad se kod nas to radilo, oni su bili izričito protiv, nisu se složili da 

se to kod njih radi. S obzirom da je prošao niz godina pa su se i promijenile  

neke generacije pa su ljudi počeli razmišljati da bi to bilo dobro da se kod njih 

uredi. Kakve su mogućnosti, da li su možda uključeni u projekt aglomeracije ili 

nisu, i što im je činiti da se tako nešto pokrene. 

 

Odgovori na pitanja vijećnika: 

 

1. Milorad Batinić: Imamo u planu ove godine izmjene i dopune prostorno 

planske dokumentacije. Idući tjedan je sastanak Povjerenstva za prostorno 

planiranje i tu temu možemo aktualizirati. Što se tiče samog groblja, imamo 

idejna rješenja. Temeljem toga se funkcionira. Svjesni ste vjerojatno da je 

izrada detaljnog plana  izuzetno skupa, pogotovo što se tiče groblja. Za novo 

groblje to nije nužno. Za stariji dio groblja to je izuzetno zahtjevan i veliki 

problem, veliki posao. Naravno, ukoliko ovo Gradsko vijeće odluči da se 

mora ići, u redu, ukoliko ne, vidjet ćemo uz postojeće izmjene i dopune što 

se može napraviti u ovom dijelu.  

 

2. Milorad Batinić: Imali smo prezentaciju što se tiče same nadstrešnice na 

groblju u Ivancu. Mislim da je u izradi glavni projekt i vjerujem kada to bude 

praktički prezentabilno, gotovo, onda ćemo tada i vama kao vijećnicima 

prezentirati, a  bit će i preko naših web stranica oglašeno. 

 

3. Milorad Batinić: Ove godine u Programu sporta je za NK Mladost planirano 

50.000 kuna kao pomoć za uređenje toga prostora. To ne bi trebao biti 

problem, ne ovisi o Gradu Ivancu i proračunu, nego jednostavno o samom 

NK Margečan, rekao bih kad se stvore uvjeti da se može krenuti u te 

aktivnosti, radove. Sve nas je na neki način pobudilo ovo proljetno vrijeme u 

siječnju pa smo na neki počeli u tom smjeru razmišljati. U planu je, 

proračunska sredstva su osigurana i s tim ne bi trebalo biti problema. 

 

4. Milorad Batinić: Pohvale neću komentirati. 

 

5. Marina Držaić: Ne znam da li je možda netko natpis pokidao ili vjetar ili ovo 

vrijeme. Na vratima je uvijek izvješena obavijest. Svatko tko dođe pred 

Muzej dovoljno je da okrene broj telefona ili dođe u Gradsku vijećnicu i istog 

trena ćemo mi Muzej otvoriti. Radno vrijeme muzeja, na žalost, nije moguće 

organizirati, s obzirom da  nemamo kapaciteta kadrovskih. Zajedno, Grad 

Ivanec, Muzej planinarstva i Turistička zajednica prijavili  smo jedan projekt 

u kojem imamo namjeru osposobiti još jedan dio prostora i na koji način 
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bismo eventualno mogli riješiti i taj problem. Što se tiče izmještanja izložbi, 

isto tako svjesni ste činjenice da je prostor jako mali, da je uređen samo dio 

gdje je bila stara škola. U preostalom dijelu su smještene sanitarije i 

strojarnica koja je potrebna za grijanje i instalacije i dvorana na katu. Na 

žalost, većina izložaka se i nalazi u prizemlju muzeja, u dijelu stare škole, a 

u dvorani obično postavljamo fotografije, izloške koji nisu predmeti, zato jer 

nema mogućnosti da se predmeti postavljaju u dvorani. Predlažem da 

poručite građanima da je dovoljno da dođu u vijećnicu do šaltera, poći ćemo 

s njima do Muzeja, provesti ih izložbom. Kad se svaka izložba otvara uvijek 

na otvorenju izložbe kažemo koliko će biti postavljena. Obično to bude dva 

tjedna do mjesec dana, ovisno o tome kako imamo termine. Ti podaci su 

dostupni na web stranicama Muzeja i jednostavno nema drugog načina da 

mi građane za sada obavijestimo o svojim aktivnostima. Svatko onaj tko želi, 

dovoljno je da dođe tu, u naše radno vrijeme i rado ćemo im otvoriti i provesti 

ih izložbom. 

 

Ljubica Friščić: Gospođa koja me zvala, na žalost, mora se pomagati i 

štakom. Htjela je ići i našla je na vratima napisani broj telefona, međutim mi 

smo stariji ljudi, 75 godina, problem je i sad i ako se tu javi, ona je jedna 

sama. Mislili su da je možda dnevno jedan sat netko gore pa da se to napiše. 

 

Marina Držaić: Pokušali smo to raditi vikendom, odnosno petkom i subotom, 

na žalost ispostavilo se da u svih tih mjeseci kad je kolegica dežurala u 

muzeju bilo je svega dvoje ljudi i to jednostavno nije prihvatljivo. 

 

Ljubica Friščić: Stariji ljudi nemaju niti mobitel. 

 

Marina Držaić: Odgovor je naš neka se probaju javiti u Grad ili da se jave 

Udruzi umirovljenika, a oni nama, pa ćemo organizirati sve. 

 

Milorad Batinić: Sve sugestije su prihvatljive i temeljem vašeg pitanja  na 

vratima muzeja napisati će se kontakt telefon. 

 

6. Milorad Batinić: To je problem s kojim smo suočeni dugi niz godina i 

pokušavamo ga unutar zakonskih okvira i Zakona o komunalnom 

gospodarstvu i Zakona o poljoprivrednom zemljištu rješavati. Uglavnom, ono 

što mi možemo to je mogućnost preko komunalnog redara. Zakon o 

poljoprivrednom zemljištu također predviđa, bio je donijet  2013. godine,  da 

Grad zaposli i poljoprivrednog redara,   što je na godišnjoj razini vrlo značajni 

iznos. Niti poljoprivredni redar po poljoprivrednom zakonu, a niti komunalni 

redar po sadašnjem Zakonu, vjerujem da će izmjenama dobiti daleko veće 

ovlasti, svodi se na jalovo postupanje. Imamo našom Odlukom o 

komunalnom redu definirano da unutar građevinskog područja gdje je 

nadležnost komunalnog redara i propisano je određeno postupanje. Ove 
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statistike, koliko je bilo reagiranja, ne znam napamet, Upravni odjel za 

komunalne poslove može izvaditi i dostaviti za iduću sjednicu što smo 

uspjeli. Morate znate da komunalni redari postupaju i po Zakonu o 

komunalnom gospodarstvu i po još osam Zakona koji tangiraju  nadležnost 

Grada i komunalnog redara. Nije jednostavno, mi imamo jednog i pol 

komunalnog redara i pola prometnog redara i pola prometnog redara je 

raspoređeno na administrativno područje užeg centra, a komunalni redar 

drugi je na kompletno vanjsko područje. Činjenica je da je bilo dosta 

postupanja i po pitanju bespravne gradnje, komunalnog reda, to su 

uglavnom bila područja koja su bila najviše zastupljena u dijelu i izvida 

terenskog i postupanja. S time da naš komunalni redar jednako tako radi i 

po programu održavanja nerazvrstanih cesta i javnih zelenih površina. Kad 

smo sistematizirali to radno mjesto, bilo je svega dva ili tri zakona koja su 

postupanje komunalnog redara odnosno nadležnost prepustila lokalnoj 

samoupravi. Danas je to osam ili devet zakona. Vjerujem da ove Izmjene 

Zakona koje su sada u proceduri, odmah da velim da neće biti komunalne 

policije, to bi bio presedan, ali će komunalni redar imati daleko veće ovlasti 

čak i prekršajne kazne i  daleko drugačiji vid upravnog postupka, kroz naloge 

da će biti efikasan u obavljanju svojih poslova. Do sada, bilo je nekoliko 

postupanja, na žalost to je završilo u košu negdje, ne ovdje kod nas, nego 

na  nekim drugim  razinama. Tako da tek kvalitetnija rješenja možemo 

očekivati nakon donošenja ovoga Zakona. Što se tiče te problematike 

neobrađenog poljoprivrednog zemljišta, neovisno da li se nalazi u 

građevinskom području ili je prostornim planom definirano van građevinskog 

područja, to na žalost ne možemo mi riješiti. Prvenstveno, to je Zakon o 

poljoprivrednom zemljištu koji bi trebao riješiti tu tematiku, problematiku. 

Neću kazati da je to jedino rješenje, međutim ono što su neke druge članice 

Europske unije, neke druge zemlje primijenile, to je oporezivanje zemljišta ili 

imperativno kroz određene zakone davanje u zakup ili podzakup ukoliko ne 

obrađuješ svoju zemlju.  Da li će se naša Vlada, država, odlučiti na to, to 

ćemo vidjeti.  Ovog trenutku ne raspolažem s drugim podacima. 

 

7. Milorad Batinić: Stančići, povijest znamo. Nisu ušli niti u projekt 

aglomeracije. Prema informacijama koje imam, da, postoji mogućnost 

izgradnje kanalizacije jer rekao sam već ranije na sjednicama, komunalna 

tvrtka Ivkom Vode i Ivkom Odvodnja dobili su zadatak da naprave neku vrstu 

projektnog zadatka za sva vanjska naselja, kako, na koji način, kojim 

sistemom se treba graditi kanalizacija u onim područjima koja su van 

obuhvata kanalizacije ili gdje trenutno nema izgrađene kanalizacije.     

Također su i naselja Jerovca, gore Stančici, Bedenec gradnja kanalizacije 

ide, podijeljena je u dvije faze. Jednako tako, sva ostala područaja, istočni 

dio Grada Ivanca bit će obuhvaćen ovim idejnim rješenjem kako bi se trebalo 

graditi. Da li će i ubuduće postojati, kao što smo dobili projekt, odnosno 

Ivkom Vode su kandidirale projekt  za gradnju kanalizacije u Bedencu,  da li 
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će to biti model ili neki drugi način ovog trenutku je to jedino izvjesno za 

sada.  Sami znate da Zakonom o vodama je nadležnost gradnje 

vodoopskrbe  i kanalizacije prepušteno komunalnim tvrtkama, a ne 

imperativno Gradu, ali svakako Grad će i dalje voditi brigu o tome. 

 

Više nije pitanja vijećnika pa predsjednica zaključe aktualni sat i prelazi se na točku 

dnevnog reda. 

 

 

TOČKA 1. 

Izmjene i dopune Statuta Grada Ivanca 

 

Ksenija Sedlar Đunđek: Na vašim klupama ste dobili prijedlog Odbora za statut i 

poslovnik Gradskog vijeća koji je ovlašten, sukladno odredbama članka 81. Poslovnika 

Gradskog vijeća, podnositi prijedloge za izmjene i dopune, amandmane te koji prema 

članku 54. Poslovnika ima pravo i ovlašten je raspravljati o Statutu te je istim prijedlog 

Odbor predložio određene nomotehničke i administrativne ispravke. Na isti prijedlog 

očitovao se gradonačelnik, predlagatelj akta, suglasio se s istima te isti ispravci     

sukladno članku 82. Poslovnika postaju sastavni dio prijedloga i o njima se ne glasuje 

zasebno.  

Klaudija Brezovec – predsjednica Odbora za statut i poslovnik: Odbor za statut i 

poslovnik Grada Ivanca na današnjoj sjednici razmotrio je dostavljeni prijedlog Izmjena 

i dopuna Statuta Grada Ivanca i  predložio određene izmjene i dopune, odnosno 

nomotehničke i administrativne ispravke na dostavljeni prijedlog Izmjena i dopuna 

Statuta Grada Ivanca, i to kako slijedi: 

1. U naslovu akta riječ „Statut“ zamjenjuje se riječju „Statuta“, 

2. U članku 4. st. 2.,  brojka „12.“ zamjenjuje se brojkom „6.“, 

3. U članku 5. brojka „58“. zamjenjuje se brojkom „68.“, 

4. U članku 6. riječi „stavak 1.dodaje se točka 7 koja glasi“ zamjenjuje se riječima 

„dodaje se 

    stavak 4. koji glasi“, 

5. U članku 10. riječi „U članku 81. dodaje se novi stavak 2. koji glasi“ zamjenjuju  

    se riječima „Članak 82. mijenja se i glasi“, 

6. U članku 13. riječi „stavku 2.podstavku 4“ zamjenjuje se riječima  „ podstavak 4“., a 

riječi  

   „U podstavku 7“ zamjenjuje se  riječima „ U podstavku 8“ 
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7. U članku 20. iza riječi Statuta, dodaju se riječi „Grada Ivanca“ 

Ovi prijedlozi ispravaka, znači nomotehničkih i administrativnih, dostavljeni su 

predlagatelju akta da se uključe u izmjene i dopune Statuta. 

 

Milorad Batinić: Radi se o administrativnim i nomotehničkim ispravkama. Naime, u 

prijašnjim Zakonima je bilo da usklađivanje treba biti 90 dana, međutim Izmjenama 

Zakona, to je bio i moj previd, stoji 60 dana. To je i razlog brzog sazivanja ove sjednice 

i brzog usklađivanja Statuta s novim Zakonom o jedinicama lokalne samouprave i 

naravno da je bilo za očekivati i dobro da je Odbor za statut i poslovnik uvidio ove 

nomotehničke pogreške. Sadržaj se ne mijenja. Statut smo morali uskladiti, kao što 

sam rekao sa Zakona o jedinicama lokalne samouprave, izmjenama i dopunama, to je 

učinjeno. 

Otvorena je rasprava. 

Zdenko Đula:  Pronašao sam neke nedostatke, sitnog su značaja. npr. u članku 1. na 

kraju piše „europske  umije“,  to bi trebalo ispraviti u „europske  unije“. U članku 7. 

stavak 1. piše  „Gradonačelnike i  njegove zamjenike koji su izabrani zajedno s njim 

mogu se opozvati putem referenduma.“ Pravilnije je gramatički „može se opozvati 

putem referenduma“. U stavku 2. piše „Raspisivanje referenduma za opoziv 

gradonačelnika i njegove zamjenike koji su izabrani zajedno s njim može predložiti 

20% ukupnog broja birača upisanih u popis birača Grada Ivanca i 2/3 članova 

Gradskog vijeća.“ Po tome bi to značilo da to mora biti i jedno i drugo ukoliko je „i“, tu 

bi trebalo biti „odnosno“  „ili“, tu bi trebalo zamijeniti „i“ jer ovako se podrazumijeva i 

jedno i drugo. 

Milorad Batinić:  Hvala na primjedbama. Svaki akt Gradskog vijeća, bilo proračun, 

odluka, statut, nakon Gradskog vijeća svakako ide na uređivanje. Tako da će sve ove 

stvari biti izmijenjene temeljem ne samo vaše primjedbe već i inače gramatika i 

nomotehnika. Radi kratkoće vremena, moj propust je bio, jer u starom Zakonu je bilo 

90 dana, sada je 60, ne bi se ništa desilo da smo ovo uredili do kraja i praktički svaki 

akt mora proći minimalno dvije ruke. Upravo iz tog razloga predlažem da usvojimo ove 

izmjene, a naravno da će službe vidjeti nomotehnički dio i prije objave će biti uređen. 

Više se nitko nije javio za raspravu pa se prelazi na glasovanje. 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 13 nazočnih vijećnika 

glasovalo „za“ te su jednoglasno donijete 
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IZMJENE I DOPUNE 

STATUTA GRADA IVANCA 

 

Članak 1. 

U Statutu Grada Ivanca („Službene vjesnik Varaždinske županije“ br. 21/09, 12/13 i 

23/13 -pročišćeni tekst) u članku 12. dodaje se stavak 3. koji glasi: 

"Grad Ivanec može sa drugim jedinicama lokalne samouprave, obavljanje pojedinih 

poslova iz samoupravnog djelokruga organizirati zajednički, osobito u svrhu pripreme 

projekata za povlačenje sredstava iz fondova Europske unije."  

 

Članak 2. 

Članak 37. mijenja se i glasi:  

"Mandat članova Gradskog vijeća izabranih na redovnim izborima počinje danom 

konstituiranja Gradskog vijeća i traje do dana stupanja na snagu odluke Vlade 

Republike Hrvatske o raspisivanju sljedećih redovnih izbora koji se održavaju svake 

četvrte godine sukladno odredbama zakona kojim se uređuju lokalni izbori, odnosno 

do dana stupanja na snagu odluke Vlade Republike Hrvatske o raspuštanju Gradskog 

vijeća sukladno odredbama  Zakona. 

 

Mandat članova  Gradskog vijeća  izabranih na prijevremenim izborima traje do isteka 

tekućeg mandata Gradskog vijeća izabranog na redovnim izborima koji se održavaju 

svake četvrte godine sukladno odredbama zakona kojim se uređuju lokalni izbori, 

odnosno do dana stupanja na snagu odluke Vlade Republike Hrvatske o raspuštanju 

Gradskog vijeća sukladno odredbama Zakona.“ 

 

Članak 3. 

U članku 41. dodaje se novi stavak 2. koji glasi:  

„Vijećnici imaju pravo na opravdani neplaćeni izostanak s posla radi sudjelovanja u 

radu Gradskog vijeća i njegovih radnih tijela." 

Dosadašnji stavak 2. postaje stavak 3. 

 

Članak 4. 

U članku 64. riječi „raspolaganju ostalom imovinom“ zamjenjuju se riječima „i drugom 

raspolaganju imovinom“ u odgovarajućem padežu. 
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Stavak  3. mijenja se i glasi:  

„Gradonačelnik je dužan objaviti odluku o imenovanju i razrješenju iz stavka 1. 

podstavka 6. ovog članka u prvom broju „Službenog vjesnika Varaždinske županije“ 

koji slijedi nakon donošenja te odluke.“  

 

Članak 5. 

U članku 68. stavak 5. mijenja se i glasi: 

"Gradonačelnik i njegovi zamjenici mogu promijeniti način obavljanja dužnosti u tijeku 

mandata, dostavom pisane obavijesti o promjeni načina obavljanja dužnosti 

nadležnom upravnom tijelu Grada, ali osobe koje dužnost obnašaju volonterski ne 

mogu promijeniti način obnašanja dužnosti u godini održavanja redovitih lokalnih 

izbora." 

Stavak 6. mijenja se i glasi: 

"Gradonačelniku i njegovim zamjenicima prava na temelju obavljanja dužnosti prestaju 

danom stupanja na dužnost novog gradonačelnika i njegovih zamjenika odnosno 

danom stupanja na snagu rješenja Vlade Republike Hrvatske za obavljanje poslova iz 

nadležnosti gradonačelnika." 

 

Članak 6. 

Članak 71. mijenja se i glasi:  

"Gradonačelnika i njegove zamjenike koji su izabrani zajedno s njim može se opozvati 

putem referenduma. 

Raspisivanje referenduma za opoziv gradonačelnika i njegove zamjenike koji su 

izabrani zajedno s njim može predložiti  

- 20% ukupnog broja birača upisanih u  popis birača Grada Ivanca ili 

- 2/3 članova Gradskog vijeća. 

Ako je raspisivanje referenduma za opoziv gradonačelnika predložilo 2/3 vijećnika, 

odluku o raspisivanju referenduma donosi Gradsko vijeće dvotrećinskom većinom  

glasova svih vijećnika. 

Ako je raspisivanje referenduma predložilo 20% ukupnog broja birača upisanih u popis 

birača, predsjednik predstavničkog tijela dužan je dostaviti zaprimljeni prijedlog 

središnjem tijelu za lokalnu i područnu ( regionalnu ) samoupravu u roku od 30 dana 

od dana zaprimanja prijedloga. 
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Ako središnje tijelo državne uprave nadležno za lokalnu i područnu (regionalnu) 

samoupravu u roku od 60 dana od dostave utvrdi ispravnost podnesenog prijedloga, 

Gradsko vijeće raspisuje referendum u rok od 30 dana od dana zaprimanja Odluke 

središnjeg tijela državne uprave.  

Ako se na referendumu donese odluka o opozivu gradonačelnika i njegovih zamjenika, 

mandat im prestaje na dan stupanja na snagu rješenje o imenovanju povjerenika Vlade 

za obavljanje poslova iz nadležnosti gradonačelnika. 

Referendum za opoziv ne može se raspisati samo za zamjenika gradonačelnika. 

Referendum za opoziv gradonačelnika i njegove zamjenike koji su izabrani zajedno s 

njim ne smije se raspisati prije proteka roka od 6 mjeseci od održanih izbora ni ranije 

održanog referenduma za opoziv, kao ni u godini u kojoj se održavaju redovni izbori 

za gradonačelnika." 

 

Članak 7. 

U članak 73. podstavak 1. mijenja se i glasi: 

"Upravna tijela u oblastima za koja su osnovana i u okviru svog djelokruga utvrđenog 

posebnom odlukom neposredno izvršavaju provođenje općih akata tijela Vijeća i akata 

koje sukladno posebnim propisima donosi Gradonačelnik." 

 

Članak 8. 

U članku 75. iza riječi "Upravna tijela Grada Ivanca" stavlja se zarez i dodaju se riječi 

„a u oblastima za koje su ustrojena posebnom  odlukom neposredno izvršavaju 

provođenje općih i pojedinačnih akata Grada Ivanca.“ 

 

Članak 9. 

Članak 82. mijenja se i glasi:  

"Akti iz stavka 1. ovog članka stupaju na snagu osmog dana od dana objave u 

službenom glasilu, osim ako nije zbog opravdanih razloga općim aktom propisano da 

stupa na snagu prvog dana od dana objave." 

 

Članak 10. 

U članku 86. riječi „te obavlja nadzor nad zakonitošću“ zamjenjuju se riječima „te 

nadzire zakonitost.“  
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Članak 11. 

U članku 91. stavku 2. riječ „domaćina“ zamjenjuje se riječju „gospodara“.  

 

Članak 12. 

U članku 94. podstavak 4. mijenja se i glasi  „prihodi od naknada za koncesije“.  

Podstavak 6. mijenja se i glasi:  

„- udio u zajedničkom porezu“. 

U podstavku 8. riječi „i dotacije“ briše se.  

 

Članak 13. 

Članak 95. mijenja se i glasi: 

 

„Temeljni financijski akt Grada Ivanca je proračun. 

 

Gradonačelnik kao jedini ovlašteni predlagatelj, dužan je utvrditi prijedlog proračuna i 

podnijeti ga predstavničkom tijelu na donošenje u roku utvrđenom posebnim zakonom. 

 

Proračun se donosi natpolovičnom većinom svih vijećnika." 

 

 

Članak 14. 

 

Članak 96. mijenja se i glasi: 

 

“Ako gradonačelnik ne predloži proračun Gradskom vijeću ili povuče prijedlog prije 

glasovanja o proračunu u cjelini te ne predloži novi prijedlog proračuna u roku koji 

omogućuje njegovo donošenje, Vlada Republike Hrvatske će na prijedlog središnjeg 

tijela državne uprave nadležnog za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 

razriješiti gradonačelnika i njegove zamjenike izabrane zajedno s njime te sukladno 

zakonu imenovati povjerenika Vlade Republike Hrvatske. 

 

Novoizabrani gradonačelnik dužan je predložiti Gradskom vijeću Grada Ivanca 

proračun u roku od 45 dana od dana stupanja na dužnost. Gradsko vijeće nakon toga 

mora donijeti proračun u roku od 45 dana od kada ga je gradonačelnik predložio 

Gradskom vijeću. 
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Ako Gradsko vijeće ne donese proračun prije početka proračunske godine privremeno 

se, a najduže za prva tri mjeseca proračunske godine, na osnovi odluke o privremenom 

financiranju, nastavlja financiranje poslova, funkcija i programa tijela Grada Ivanca i 

drugih proračunskih korisnika u skladu sa posebnim zakonom. 

 

Odluku o privremenom financiranju donosi do 31. prosinca Gradsko vijeće u skladu sa 

posebnim zakonom na prijedlog gradonačelnika odnosno povjerenika Vlade Republike 

Hrvatske. 

 

U slučaju kada je raspušteno samo Gradsko vijeće, a gradonačelnik nije razriješen, do 

imenovanja povjerenika Vlade Republike Hrvatske, financiranje se obavlja 

izvršavanjem redovnih i nužnih rashoda i izdataka temeljem odluke o financiranju 

nužnih rashoda i izdataka koju donosi gradonačelnik. 

 

Po imenovanju povjerenika Vlade Republike Hrvatske, gradonačelnik predlaže 

povjereniku novu odluku o financiranju nužnih rashoda i izdataka u koju su uključeni 

ostvareni prihodi i primici te izvršeni rashodi i izdaci u vremenu do dolaska povjerenika. 

 

Ako se do 31. ožujka ne donese proračun, povjerenik donosi odluku o financiranju 

nužnih rashoda i izdataka za razdoblje do donošenja proračuna. 

 

Na prijedlog središnjeg tijela državne uprave nadležnog za lokalnu i područnu 

(regionalnu) samoupravu, Vlada Republike Hrvatske raspustiti će Gradsko vijeće 

Grada Ivanca i razriješiti gradonačelnika i njegove zamjenike u slučajevima utvrđenim 

zakonom.“ 

 

 

Članak 15. 

U članku 105. stavak 1. mijenja se i glasi:  

"Inicijativu i prijedlog za osnivanje novog mjesnog odbora, koji u odnosu na ostale 

dijelove čini zasebnu razgraničenu cjelinu (dio naselja), mogu dati 1/3 članova 

Gradskog vijeća, građani i gradonačelnik. Prijedlog sadrži podatke o podnositelju 

inicijative odnosno predlagatelju, imenu mjesnog odbora, području i granicama 

mjesnog odbora te sjedištu mjesnog odbora.“ 

 

Članak 16. 

U članku 112. dodaje se novi stavak 2. koji glasi: 

„Sjednice Vijeća mjesnog odbora saziva predsjednik Vijeća mjesnog odbora. Sjednicu 

vijeća mjesnog odbora predsjednik je dužan sazvati i na zahtjev natpolovične većine 
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članova vijeća mjesnog odbora ili gradonačelnika u roku od 15 dana, a ukoliko to ne 

učini sjednicu je ovlašten sazvati gradonačelnik.“ 

Dosadašnji stavci 2. i 3. postaju stavak 3. i 4.  

 

Članak 17. 

U članku 121. stavak 4. mijenja se i glasi:  

„Gradsko vijeće može na prijedlog gradonačelnika raspustiti vijeće mjesnog odbora, 

ako ono učestalo krši ovaj Statut, pravila mjesnog odbora i ne izvršava povjerene mu 

poslove.“  

Članak 18. 

Ovlašćuje se Odbor za statut i poslovnik da utvrdi i izda pročišćeni tekst Statuta Grada 

Ivanca. 

Članak 19. 

Ove Izmjene i dopune Statuta Grada Ivanca stupaju na snagu osmog dana od dana 

objave u „Službenom vjesniku Varaždinske županije". 

 

Točka dnevnog reda je obrađena te predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u 18,56 sati. 

 

ZAPISNIK IZRADILA:     PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga      VIJEĆA GRADA IVANCA: 

              Ksenija Sedlar Đunđek, mag.oec. 


